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Närvarande: Angelica Ljungcrantz, Sita Jern, Mona Strid Wallin, Maria Wastesson
Frånvarande:

5:e styrelsemötet för årshjulet 2023/2024.

Agenda :

e  Generell info

e Kassör

+ Budge t

e  Tavlingar vi var i t på sen sist e l le r k o m m a n d e

e Facebook

e Åtkomst

e  Samtyceke t i l l publ icer ing

e  Klubbens d o k u m e n t

» Var t är gamla d r s m o t e s d o k u m e n t sparade? På laget.se f inns bara f ö r 2022 och 2023

Försäkr ing

Beachf lagga

Träna rk läde r

Reklam f ö r k lubben så vi växer

Finansiel l t stöd och söka ersät tn ingar

Vuxens imsamarbe te med Saf i ren

A l s h a m m a r - bordläggs. Hanns inte med

Genere l l i n f o r m a t i o n

Vi hade en Första h jä lpen u tb i l dn ing måndag 29e januar i och 16 u n g d o m a r och t räna re v a r

närvarande.

Mar ia Hamzo och Oskar höll i utb i ldn ingen och vi hade d o c k o r och h jär ts ta r ta re som vi övade med .

D e t blev också l iv räddn ing i poo len .

Vä ld ig t uppska t tad ak t iv i te t !

Kassör

V i h a r nu k o m m i t överens m e d Ani ta Karlsson a t t hon ska vara vår nya kassör. Hon är rev isor och h a r

alla bok fö r ingsprogram som behövs.

An i ta t a r be ta l t av oss p e r t i m m e så vi k o m m e r ny t t ja h e n n e t i l l bokför ing. Övriga uppg i f te r k o m m e r

läggas på en ekonomiansvar ig i styrelsen.

Sita ser till så Anita bjuds in til l årsmötet.

Då Anita har bokföringsprogram så kommer vi inte behöva betala fö r det från och med 2025.

Vi pra tade också o m vad en Ekonomiansvar ig skul le ansvara f ö r i k l u b b e n och fö l jande kom vi f r a m

t i l l :

e  Fakturing a v med lemsavg i f t e r v ia Laget.se

o  Skeren gång på våren och en gång på hös ten

e  Soka LoK-stöd

o  Skeren gang o m åre t



?
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e  S?oka Kommun-stod

o Sker en gång om året
e Betala fakturor

o En löpande aktivitet
e Ha löpande kontakt med kassören samt sätta upp et t arbetssätt ihop

Maria Wastesson har fåt t frågan om hon vill ta rollen under kommande styrelse-år, hon funderar.

Vi har i tidigare möten pratat om at t alla kostnader över 10 000 ska godkännas/vidimeras av minst 2 i
styrelsen innan faktura betalas. Vilket har godkänts av styrelsen.
Vi har pratat om hur vi ska hantera det här i praktiken. En idé är att ekonomiansvarig hör av sig til l

styrelsen när en stor faktura kommer för at t få OK att betala den. Vi får jobba fram et t bra arbetssätt
ihop.

Vi p r a t a r o m n ä r vi har stora utg i f te r såsom Safiren-hyran, läger, kläder, u t rus tn ing etc.

Styre lse 2 0 2 4 / 2 0 2 5

Vi bö r jade också fundera på h u r styrelsen k o m m e r se ut f ö r 2024 /2025 . Sita väl jer a t t kliva av som

kassör. Angel ica är vald som ord fö rande på 1 år. M o n a har su t t i t i styrelsen i 2 år och hennes uppd rag

t a r s lu t mars. Mar ia W har su t t i t 1 år och har då 1 år kvar.

E t t fö rs lag från styrelsen, behöver tas m e d valberedningen också är:

e Angel ica, omva ld som ord fö rande på 1 år

e M o n a , omva ld som ordinar ie

e Mar ia s i t te r kvar e t t å r ti l l

Vi h a r då en ö p p e n plats kvar. Sita har var i t i kon tak t med Edels fö rä ld ra r och hennes m a m m a är

gärna m e di styrelsen. Så vi föreslår då också a t t Mar ibe Kempe bl i r vald in i styrelsen från och

å r s m ö t e t i mars.

a

Vi har också s tämt av m e d Mar ia E o m hon vil l sitta kvar i va lberedn ing och det h a r h o n sagt ja t i l l .

D e t är bra a t t ha en t ränare i va lberedn ing som känner t i l l de f lesta förä ldrar .

Budge t - Hur l igger vi t i l l och b e h ö v e r v i v id ta å tgärder?

Vi l igger fo r t fa rande bra t i l l m o t budget , inget o fö ru t sä t tba r t har k o m m i t in.

Vi har fått ut alla fakturor för medlems- och träningsavgifter för vårterminen 2024. Alla avgifter är
ännu inte betalda än, betaldatumet har ännu inte passerats. Men bra att få ut det tidigt för vi fick en
tidig signal på att ungdomar valt att sluta hos oss.

Vi har fått in 6 st nya barn sen senaste styrelsemötet men också samtidigt tappat några simmare.

Det är dags att söka kommunbidrag, ska göras innan 31a mars. Det är oklart hur det görs så Sita ska

ringa Sara Fältskog på Trosa K o m m u n f ö r a t t få hjälp.

Täv l ingar

På m ö t e t i december bes lu tade vi a t t fö l ja upp kostnaderna f ö r de täv l ingar vi var i t på. Bra i n p u t f ö r

kommande budgetarbe te . För det h ä r budgetåre t h a r vi 7000 sek avsatta f ö r tävl ingsavgi f ter.

Sen senaste s ty re lsemöte t h a r vi bara var i t på 1 täv l ing, Ka t r ineho lm.

Där hade vi 5 st s immare med . Vi har inte f å t t fak tu ran än f ö r täv l ingsavgi f terna.



Godkända tävlingar under våren som är pa gang:

e  Kringelsim i Februari ? En tävling for alla
e Strängnäs i April ? En tävling for alla

e Varsimiaden I Maj ?En tävling för ungdomar upp till 12 år
Sen eventuellt också Sala silverdoppet Kristihlmmelsfärdshelgen

Vi pratade också om att mötas upp alla simmare på tävlingar, så man känner att man ti l lhör et t gäng.

At t man samlas en tid på en punkt och ?peppar? igång varandra och agerar som en klubb.

Facebook-åtkomst

Angelica har fortfarande inte fått full tillgång som administratör till FB. Ligger fortfarande hos
föregående styrelse. Sita försöker hitta lösning.

Samtycke t i l l publicering på Sociala medier
Vi p r a t a d e o m d e t unde r m ö t e t och bes tämde vid varje t rän ing el ler täv l ing ska v i be o m samtycke

innan pub l icer ing på sociala medier . Är personen unde r 18 behöver vi ha samtycke från förä lder .

Angel ica f rågar också s im fö rbunde t /and ra klubbar h u r de han te ra r frågan.

K lubbens d o k u m e n t

Sita h a r d e l g e t t M o n a alla gamla pä rmar så j o b b pågår a t t gå igenom. Tanken är a t t skanna in

å rsmötesp ro toko l l och lägga in d e m på Laget.se

M ö t e s d a t u m

Vi bes tämde nya d a t u m f ö r s ty re lsemöten in fö r å r smö te t i mars.

e  Vanligt s ty re lsemöte den 1a februar i .

e  Prep in för å r smö te t söndag 25e februar i

»  Arsmotet satte vi t i l l onsdag den 20e mars

Sty re lsemöten e f te r å r smö te t i mars bes täms av k o m m a n d e styrelse

Försäkr ingar

Angel ica har kon tak ta t RF-Sisu m e n har haf t svårt a t t hi t ta rä t t person a t t prata med. M e n vi h a r f å t t

l i te i n fo rma t i on / l änka r som vi t i t t a r v idare på.

Frågan gäl ler v i lka försäkr ingar vi h a r och h u r de gäller, ex gäl ler den v id samåkning t i l l täv l ingar och

andra ak t i v i te te r vi gör i k lubbens regi. Vad gäl ler i simhal len, f ö r ba rn / t räna re / fö rä ld ra r .

Beachf lagga

Maria har kollat lite vad det kostar och det är runt 4 000 sek. Vi beslutade att det kan vara bra at t ha

en flagga så Maria ska fortsätta kolla upp lite offerter. Maria Englund har en digital logga så vi ska se

till så den blir tillgänglig.



Maria Englund dr i kontakt med Lane4 krin j i i Hg nya tränarkläder. Mjukbyxor, hoodie basic samt t-shirt
890 sek/paket. Lilla logga på samtliga kläder. m

Mi sn i Maria kolla vad det skulle kosta bara t-shirt for inte alla har behov av hoodies och mjukisbyxor.
ch kanske fråga om shortsen, om vi kan fa samma färg. Ev också om det gar at t fa et t provexemplar,

både dam och herr?

Vi hade en k o r t d iskussion och kom överens om o m a t t Mar inb lå är k lubbens färg.

Övriga punkter

Angelica ska börja titta på stöd som vi kan söka för att få hjälp med ekonomin i klubben.

Inte fått svar från RF-Sisu men frågan är ställd och hon skickar en påminnelse om det.

Vi pratade om vi skulle kunna göra lite reklam för vuxensim, tiden vi har på söndagar. En idé är at t

lägga ut på ?forum0156? och kanske även på liknande site i Hölö/Mörkö samverkan

Vi kommer jobba igenom årsmötesdokumenten den 25e februari hemma hos Sita. Ses 14.00.
Då är d e t 100% fokus årsmöte d i r vi behöver bör ja gå i g e n o m alla d o k u m e n t som ska vara på plats

s a m t ut lysa årsmöte t .

Vi behöver också börja fundera på överlämning nu när Sita kliver av.

A g e n d a p u n k t e r t i l l k o m m a n d e s ty re l semöte

e Kassör

Budget

Tävl ingar

Facebook

Samtycke t i l l publ icer ing

Klubbens d o k u m e n t

Försäkring

Beachflagga

Tränark läder

Reklam för klubben så vi växer

Finansiel l t stöd och söka ersät tn ingar

Vuxensimsamarbete med Safiren

Alshammar?

Föreningsdag i hös t



Punkter at t t a med tili årsmötet, fylls på efter varje styrelsemöte
e  FOrslag at t vara 5 st i styrelsen

Revisor, vem kan vi använda?

Ny kassör i

Separera Vansbro-startavgift från vanliga tävlingar till kommande E r ör tävlingar
Ta med i budget-arbetet hur vi ska hantera resebidrag (bil/övernatenine) vi följer

Ett förslag på at t öka milersättning för tränare till att åka til l r å n när det ska trädas i

Skatteverkets riktlinjer. Att tas upp kommande budgetarbete. Oc

kraft, om det ska vara retroaktivt för 2023.

M ö t e t avs lutades.

Justeras:
S e k r e t e r a r e : Justeras:


